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Verslag 13 januari 2025 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:  Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Erik Bezemer, Lydia Bijnagte,  Corina Heijstek, 
Nel de Jong,  Jacques Daamen, Roos Vigelius, Pauline de Vries (leden); Suzanne Visser (gemeente 
Zwijndrecht); Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief), Alberta van den Dool (verslag);  
Afwezig: Jannie Rosman 
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom, in het bijzonder Sandra Vat, en wenst eenieder een goed 
2025.  
Op enig moment zal de voorzitter bij Jannie Rosman langsgaan. 
Vaststellen van de agenda  De agenda wordt vastgesteld. 
 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 25 november 2024 (bijlage 2) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 
➢ 2511.02, armoede/jongerenwerker, rol en subsidie natrekken: de nieuwe subsidie voor 

2025 is aangevraagd. Over de rol is verder niet veel nieuws te melden. 
De volgende punten worden verwijderd: 1609.03, 2511.01, 02. 
 
Corina zal nog informatie toesturen naar aanleiding van de conferentie over het VN-verdrag in 
Geneve. 
 

3 Uitgebrachte adviezen/ brieven 
Door de RAS Drechtsteden (bijlage 3) 
De voorzitter wijst op het advies Was- en strijkservice, en het advies Beleidsplan 
Schuldhulpverlening.  
Voor de Beleidsregels Wmo en Actualisatie beleidsregels minimabeleid is nog geen definitief 
advies opgesteld.  
 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Suzanne geeft aan, dat het een ingewikkelde materie blijft, ze heeft het gevoel niet veel verder 
te komen op dit moment. 
• Vacature penningmeesterschap  
De voorzitter wil in februari een nieuwe uitvraag uitzetten.  
Inmiddels heeft via de website iemand zich aangemeld met interesse voor de IAR. Wordt 
gevolgd.  

5 Punten vanuit de gemeente (Suzanne) 
Suzanne wijst op ‘Doe meer met Max’: 
https://www.zwijndrecht.nl/Alle_onderwerpen/Werk_en_inkomen/Doe_meer_met_Max#:~:te
xt=Bel%20naar%20de%20Sociaal%20Raadslieden,30%20tot%2015%3A30%20uur. 
De IAR is ook een ambassadeur, en Suzanne vraagt of de leden ook posters en flyers willen 
verspreiden.  
Nel informeert naar informatie zoals genoemd bij ‘Max’. Er zijn geen cursussen, maar als men 
meer informatie wenst, wordt men geholpen vanuit de gemeente. 

https://www.zwijndrecht.nl/Alle_onderwerpen/Werk_en_inkomen/Doe_meer_met_Max#:~:text=Bel%20naar%20de%20Sociaal%20Raadslieden,30%20tot%2015%3A30%20uur
https://www.zwijndrecht.nl/Alle_onderwerpen/Werk_en_inkomen/Doe_meer_met_Max#:~:text=Bel%20naar%20de%20Sociaal%20Raadslieden,30%20tot%2015%3A30%20uur
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6 Thema: Sportakkoord (Sandra Vat) 
Sandra bedankt voor de uitnodiging en stelt zich kort voor.  
Sandra legt de link van onderwerpen in de IAR zoals ouderenbeleid, preventie, jongeren naar 
het Sportakkoord. Er wordt ook verder geblikt naar de komende bezuinigingen van de 
gemeente. Het is goed als aan verbinding tussen onderwerpen wordt gewerkt. 
In het Sport en preventieakkoord zijn deze verbindingen gelegd 
https://beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/documenten+sportplatform/handlerdownloa
dfiles.ashx?idnv=2655094 
Sandra geeft een mondelinge toelichting op de tekst uit het akkoord. Het kernteam bewaakt 
het budget dat wordt ontvangen, 38 k per jaar. Er bestaat daarbij vrije ruimte voor initiatieven 
die naar sport@zwijndrecht.nl gemaild kunnen worden. Die initiatieven worden getoetst 
volgens vaste criteria. 
Vervolgens schetst Sandra met een aantal voorbeelden uit de thema’s hoe zaken ingevuld 
worden (zie ook in het akkoord). 
Welke belemmeringen komt Sandra tegen, waar de IAR een rol zou kunnen spelen via een 
advies naar de gemeente: 

- De ‘prefase’ van een aantal zaken, met de link naar preventie. De vrees bestaat dat in 
de komende tijd dit punt onder druk komt te staan (voorbeeld: inwoners komen in een 
isolement, wat weer gevolgen heeft). Er zijn echter voorzichtig data beschikbaar om 
aan te tonen dat initiatieven een bijdrage leveren. 

- Het is van belang dat kwetsbare inwoners laagdrempelig bij de maatschappij betrokken 
blijven. Ook kleinschalige initiatieven zijn belangrijk.  Soms moet buiten de kaders 
gedacht worden.  

- Corina zou via de landelijke politiek het belang van deze plaatselijke initiatieven aan 
kunnen tonen. Er moet ook landelijk aandacht voor komen dat initiatieven niet stoppen 
vanwege bezuinigingen. 

- Jeanet geeft een voorbeeld van een werkgroep van de Dordtse Adviesraad, die juist 
steeds meer door de gemeente betrokken wordt bij allerlei initiatieven op gebied van 
inclusiviteit. Als voorbeeld wordt ook gesproken over de inzet van GIPS-teams. 

De voorzitter bedankt Sandra voor haar toelichting. 
 

7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede: Pauline   

Geen bijzonderheden. 
b. Jeugdhulp: Pauline, Max  

Geen bijzonderheden. 
c. Senioren (raad): Nel   

De laatste bijeenkomst was op 16 december, de eerstvolgende op 25 februari. Jeanet heeft het 
verslag doorgestuurd. 

d. Regionale Adviesraad: Max  
Zie agendapunt 3.  
De voorzitter komt nog terug op de onrust bij de SDD. In de komende RAS-vergadering zal hier 
over gesproken worden. Jeanet heeft de laatste informatie doorgestuurd. 

e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina  
Corina wijst op de meldactie om problemen aan te geven over hulpmiddelen. Hier zijn 
kamervragen over gesteld, die nog beantwoord moeten worden. De voorzitter trekt dit 
plaatselijk, Corina geeft aan, dat haar geen excessen bekend zijn. 
Corina zal de reactie van de staatssecretaris doorsturen, over het congres VN-verdrag, en als 
laatste wijst Corina nog op het foutparkeren op invalidenparkeerplaatsen. Er wordt niet 
gehandhaafd, Corina gaat hierover in gesprek met de wijkagent. Zij zal de uitkomst delen. 
 
 

https://beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/documenten+sportplatform/handlerdownloadfiles.ashx?idnv=2655094
https://beleefzwijndrecht.nl/sport/sportplatform/documenten+sportplatform/handlerdownloadfiles.ashx?idnv=2655094
mailto:sport@zwijndrecht.nl


3 
 

f. Sport: Erik   
Erik heeft een onderzoek van NOC/NSF doorgestuurd, Jeanet zal dit delen bij het versturen van 
het verslag. 
Op 19 februari vergadert het Sportplatform weer, thema: Goed bestuur. 

g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia  
Plannen zijn er niet ontvangen. 
Woensdag is er een vervolg op de thema avond Inclusie, met betrekking tot openbare ruimte.  
Lydia wijst op een artikel ‘Zwijndrecht werkt aan een toekomstbestendige woonzorgvisie’, zij 
informeert in hoeverre de IAR hierbij betrokken is. Suzanne noemt een participatieavond die 
plaatsvond. Er komt nog een uitwerkingsagenda met actiepunten, die kan eventueel 
geagendeerd worden. De voorzitter zal de wethouder hierop attenderen. 

8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug (bijlage 8) 
Nel heeft de bijdrage voor januari geleverd, de voorzitter doet dit in februari. 
 
Rondvraag: 

- Op verzoek van Jacques vertelt de voorzitter iets over zijn contact met de adviesraad 
van de Hoeksche Waard. Deze gemeente bestaat uit veel kernen, wat de samenwerking 
niet bevordert. Met de adviesraad van Hendrik-Ido-Ambacht is afgesproken één maal 
per jaar een gezamenlijke vergadering te organiseren. Er moet dan wel een thema zijn, 
wat voor beiden speelt, mogelijk de Participatiewet. 

- Jaarverslag en verantwoording subsidie 2024 De eerste voorzet is gereed, dit wordt 
geagendeerd voor de volgende vergadering. 
 

9 Volgende vergadering 10 februari:  
Thema 10 februari:  Deltaplan Armoede 2.0 (Zita) 
                                     Jaarverslag en verantwoording 2024 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21:25 uur. 

 


